
Zasedáńı SKAS MFF UK ze dne 5. 10. 2016
Zapsal: Jan Muśılek
Př́ıtomńı členové SKAS: Peter Korcsok (dorazil 16:48), Tomáš Masař́ık, Vı́t Musil, Jan Muśılek, Jana
Novotná, Jindřich Pikora, Milan Pšenička, Josef Svoboda.
Omluveni: —
Hosté: —

Zasedáńı bylo zahájeno v 16:40.

1 Program zasedáńı

1. Schváleńı programu a zápisu
2. Volba předsedy, mı́stopředsedy a pokladńıka
3. Zástupci SKAS v komiśıch AS MFF UK, návrh jednatele
4. E-mailová konference SKAS
5. Organizace besed o GAUK
6. Různé

Program byl schválen tichým souhlasem. Zápis z posledńıho zasedáńı byl schválen sedmi hlasy, nikdo
nebyl proti, nikdo se nezdržel.

2 Volba předsedy, mı́stopředsedy a pokladńıka

Na předsedu SKAS MFF UK byli nominováni Josef Svoboda (nominaci přijal) a Tomáš Masař́ık (nominaci
nepřijal). Skrutátory byli jmenováni Tomáš Masař́ık a Milan Pšenička.

Hlasováńı: 8 – 0 – 0

Josef Svoboda se stává novým předsedou SKAS MFF UK.

Na mı́stopředsedu SKAS MFF UK byl nominován Tomáš Masař́ık (nominaci přijal). Skrutátory byli
jmenováni Milan Pšenička a Jana Novotná.

Hlasováńı: 8 – 0 – 0

Tomáš Masař́ık se stává novým mı́stopředsedou SKAS MFF UK.

Na pokladńıka SKAS MFF UK byl nominován Jindřich Pikora (nominaci přijal) a Milan Pšenička
(nominaci přijal). Skrutátory byli jmenováni Tomáš Masař́ık a Jana Novotná.

Hlasováńı: 5 hlas̊u pro Milana Pšeničku, 2 hlasy pro Jindřicha Pikoru, 1 hlas neplatný

Milan Pšenička se stává novým pokladńıkem SKAS MFF UK.

3 Zástupci SKAS v komiśıch AS MFF UK, návrh jednatele

SKAS se jednomyslně shodl na tom, že navrhne Janu Novotnou jako jednatele AS MFF UK. Jana Novotná
návrh přij́ımá.

Členové SKAS maj́ı dále zájem o členstv́ı v následuj́ıćıch komiśıch:

Studijńı komise: Josef Svoboda, Peter Korcsok, Tomáš Masař́ık, Milan Pšenička, Jindřich Pikora, Jana
Novotná

Legislativńı komise: Jan Muśılek, Peter Korcsok, Tomáš Masař́ık
Ekonomická komise: Tomáš Masař́ık, Josef Svoboda, Jan Muśılek, Jana Novotná
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4 E-mailová konference SKAS

Moderováńı e-mailové konference nefunguje optimálně, občas se stane, že d̊uležitý e-mail několik dńı lež́ı
a čeká na schváleńı správcem. SKAS prozkoumá možnosti lepš́ıho nastaveńı spamfiltru a zváž́ı navýšeńı
počtu moderátor̊u.

5 Organizace besed o GAUK

Besedy o GAUK zorganizuje SKAS stejně jako vloni, plakáty budou brzy viset ve všech budovách.

6 Různé

1. Současný zapisovatel AS MFF UK konč́ı, SKAS proto hledá nového.

2. SKAS požádá na zasedáńı AS o zř́ızeńı individuálńıch př́ıstupových údaj̊u pro př́ıstup k interńım
senátńım materiál̊um, aby se nadále nemuseli všichni přihlašovat společným přihlašovaćım jménem
a heslem.

3. Kolega Komárek navrhl na jednáńı AS MFF UK bod, ve kterém nesouhlaśı s mimořádným studiem
řádných student̊u. SKAS toto studium podporuje a je proti jeho omezováńı. Nav́ıc se domńıvá, že
na matematické sekci je př́ılǐs mnoho prerekvizit a bylo by vhodné jejich počet omezit.

4. SKAS opět navrhne na zasedáńı AS rozložeńı státnic na matematické a fyzikálńı sekci.

5. SKAS dále vedl diskusi na téma neoptimálně sestaveného rozvrhu na zimńı semestr, zejména pro
studenty prvńıch ročńık̊u. Jedná se např. o povinné přednášky naplánované pozdě večer, dlouhé
bloky bez pauzy na oběd a daľśı. Student̊um bioinformatiky byla naplánována paralelka povinné
přednášky v angličtině, což taky nepovažujeme za št’astné. Po st́ıžnosti SKAS na aktuálńı rozvrh
byl člen̊um SKAS zř́ızen př́ıstup do SISu, v němž budou moci vidět rozvrh ve fázi př́ıprav a budou
jej tedy moci připomı́nkovat v době, kdy je to ještě relevantńı.

Zasedáńı bylo ukončeno v 17:50.
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